
 

 

tilslutning til denne.

skulle gøres pga. al den regn  og at det samtidig ikke var blevet gjort i al den tid

vi har haft området.

 

Vi har i December måned fået renset og spulet vores kloakker da vi syntes at det 

udbedre skaden som dermed er afklaret.

Formand

Bestyrelsen blev valgt på generalforsamlingen den 15.03.2017.

   

Vi havde ved sidste generalforsamling  en sag vedrørende ødelagt rækværk på vores 

G/F Akacievej

Bestyrelsens beretning.

15.03.2017 - 21.03.2018.

Fløng d. 16 januar 2018

Mvh.  Bestyrelsen

Jan Vinther

Niclai Rundqvist Næstformand

Kasserer

Bestyrelsesmedlem

Torben Hansen

I det forløbne år er der blevet afholdt 3 bestyrelsesmøder.

Sommer- vejfest blev afholdt den 12.08.2016. og som de andre år var der rimelig

Jacob Juel Andersen

SekretærOle Frederiksen

fællesareal ved spejdergrunden som siden er løst ved at spejderne sørgede for at 



 


